

**မသတ္တိပေးအသုံးပြုခြင်းလျှော့ချပေးခြင်း**။ ဤမူပိုင်ခွင့်သည် မူရင်းအင်္ဂါလိပ်စာ၏ ဘာသာပြန်ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်းဖြစ်သည်။ ဤသည့် သတင်းအချက်အလက်ကို သိရှိရန် ရရှိသည့်အခါတွင် ဖုန်းနံပါတ် အသုံးပြုခြင်းအား ရရှိသည့်အခါတွင် မရှိပါ။ ကြားနာခြင်းအား ရရှိခဲ့လျှင် မူရင်းအင်္ဂါလိပ်စာကို ယူပါမည်။ တိမ်းမရှိသည့် ဘာသာပြန်ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်း ဆီလီယံခြား အားထုတ်ပို့လွှာပေးသောလည်း အခါအခါအား မွေးဖွားမှုများ ဖုန်းနံပါတ်အား ဖုန်းနံပါတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ ဤ ဘာသာပြန်ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်း မူပိုင်ခွင့်အပေးခြင်း အပေးခြင်းသည် မညီမညွတ်သည့် ကိုယ့်ဘာသာဖြင့် ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ Income သည် ဘာသာပြန်ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေမှု မညီညွတ်အများ၊ ပထမတန်း သို့မဟုတ် မေရာမအကြောင်း တာဝန် မရှိဘဲ ဤ ဘာသာပြန်ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်း မူပိုင်ခွင့်အပေးခြင်း အပေးခြင်းအား ဖုန်းနံပါတ် ဖုန်းနံပါတ်သည် မညီညွတ်ဆုံးရုံးမအကြောင်း ဥပဒေအရ တာဝန်မရှိဟုဆိုပါ။

**ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက် ကာကြမ်းပေးခြင်း**

ဤ အာမခံအကာအကြမ်းပေးခြင်း ဝေဒနာပေးခြင်းအား ဖုန်းနံပါတ် သို့မဟုတ် အေဘီအီးအား စီမံခန့်ခွဲမှုပေးခြင်း စီမံခန့်ခွဲမှု ထုတ်ဝေခြင်းနှင့် ဆက်သွယ်မှုအပေး ဘာသာရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ ဖုန်းနံပါတ်အား ပုံနှိပ်ခြင်း [Income's Privacy Policy](#) ကြမ်းပေးခြင်းသည် ပုံနှိပ်ခြင်း ရရှိသည့်အခါတွင် Income ဖုန်းနံပါတ်အား ဆက်သွယ်မှုအား စီမံခန့်ခွဲမှုအား ရရှိသည့်အခါတွင် Singtel မှ ချပံ့သည်။ သို့မဟုတ် တိုက်ရိုက်ပေးခြင်း ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက်အား ချပံ့ရန်၊ အသုံးပြုခြင်းနှင့် စုစည်းမှုအား Income ၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာအကြောင်းအရာများ ([www.income.com.sg/privacy-policy](http://www.income.com.sg/privacy-policy)) ကြမ်းပေးခြင်းသည် အမြဲတမ်း Income ၏ တတိယအဖွဲ့ဝင်များ ပေးခြင်း ဖုန်းနံပါတ်အား ဖုန်းနံပါတ်အား ဖုန်းနံပါတ်အား ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

သင့်၏ ဖုန်းနံပါတ်အား ပေးခြင်းအား Income အား အသိပေးထားခြင်းမရှိလျှင် ဤအရာအကြောင်း သင့် ပေးအပ်သည့် ဖုန်းနံပါတ်အား အထက် ရရှိသည့်အခါတွင် ပထမတန်း ယခင် သင့်ပေးအပ်ထားသည့် မညီညွတ်ခြင်းအား ထပ်မံဖော်ပြခြင်းအား အစားထိုးခြင်းမဟုတ်ပါ။

သင့်၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအချက်အလက်များ ဖုန်းနံပါတ်အား ပေးခြင်းအား ကိုယ်တိုင်ပေးခြင်း၊ ဖုန်းနံပါတ်အား အပါအဝင် အချက်အလက်အား ပေးခြင်း သိရှိလိုပါက ဝေဒနာပေးခြင်း [Income's Privacy Policy](#) အား မိတ္တူကူးယူခြင်းအား ပေးခြင်းပါ။

**မသတ္တိပေးဘဲ ဖောက်ခွဲခြားခြင်းလုပ်ငန်းများ** ဤမူပိုင်ခွင့်သည် မူရင်းအင်္ဂါလိပ်စာ ဘာသာပြန်နှိပ်ထုတ်ဝေမှုများကို ဤသည့် သတင်းအချက်အလက် သိရှိရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖြန့်ချိပေးခြင်းမရှိပါ။ ဤသို့ ဖြန့်ချိခြင်းမရှိမီ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် မူရင်းအင်္ဂါလိပ်စာကို ယူပါမည့်။ တိမ်းမရှိသည့် ဘာသာပြန်နှိပ်ထုတ်ဝေမှုများ ဆီလော်ဒါဖြင့် အားထုတ်ပုံနှိပ်ခြင်း၊ အခြားအမျိုးမျိုး မွှေးနှံ့မှုများ ဖြစ်ပေါ်စေခြင်း၊ ဖြန့်ချိခြင်း၊ ဤ ဘာသာပြန်နှိပ်ထုတ်ဝေမှုများ မူပိုင်ခွင့်အပေါ် အဓိကပါသည့် မညီမညွတ်မှုကို ယုံကြည်စိတ်ချရမှုများ ဖြစ်ပေါ်စေပါသည်။ Income သည် ဘာသာပြန်နှိပ်ထုတ်ဝေမှု မညီညွတ်မှုများ၊ ပထမဦးဆုံး သို့မဟုတ် မေရာမအကြံပေးမှု တာဝန် မရှိဘဲ ဤ ဘာသာပြန်နှိပ်ထုတ်ဝေမှု မူပိုင်ခွင့်အပေါ် အဓိကပါသည့် အားထုတ်ခြင်း၊ ဖြန့်ချိခြင်း၊ မညီညွတ်မှုများ၊ မှားယွင်းမှုများအကြံပေးမှု ဥပဒေအရ တာဝန်မရှိပါ။

**30-day Protect Data Plan Free Cover ထုတ်ပေးခြင်း**

**အာမခံခြင်းပေးခြင်း**

ဤအာမခံမှုဝါဒအကြံပေး အာမခံခြင်းပေးခြင်းအား Singtel Mobile Singapore Pte Ltd (“အာမခံမှုဝါဒကိုင်ဆောင်သူ”) မှ ပေးပို့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဤအာမခံမှုဝါဒအပူပေးအင်္ဂါ အက်ဒီမိုမတ်စ်အား အာမခံမှုဝါဒကိုင်ဆောင်သူမှ သတိထားသည့် ဝေဖန်ထားသော ဝယ်ယူမှုများ (“အာမခံထားရှိသောပုဂ္ဂိုလ်”) သို့မဟုတ် NTUC Income Insurance Co-operative Ltd (“Income”) မှ အခမဲ့ ပံ့ပိုးပါသည်။

**ထုတ်ပေးခြင်း**

ဤထုတ်ပေးမှုသည် ရက် ၃၀ မေတာဝန်ထမ်းဆောင်မှုများနှင့် မာရေ အာမခံမှုဝါဒအင်္ဂါ အာမခံမှုဝါဒအင်္ဂါအကြံပေး သတိထားသောပုဂ္ဂိုလ် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အာမခံထားရှိသူအား ဘာသာရေးဆိုင်ရာ ကာကြံပေးမှုများဖြစ်သည်။ သတိထားသော ပုဂ္ဂိုလ်များသည် မေတာဝန်ထမ်းဆောင်မှုများ ဖောက်ခွဲခြားခြင်းမဟုတ်သည့် အကြောင်း နာမက်နင်းပေးခြင်း ဖောက်ခွဲခြားခြင်းမဟုတ်သည့် အကြောင်း အကာအကြံပေးပေးသည့် အက်ဒီမိုမတ်စ်ပေးပါသည်။

Income မှ ပေးပို့ခြင်းမရှိသည့် ပမာဏသည် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း အကာအကြံပေးခြင်း စီစဉ်ပေးထားသည့်အတိုင်း စည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက်၊ ခံယူမှုများနှင့် အခမ်းအနားအက်ဒီမိုမတ်စ်အသိပေးအစီအစဉ်အပေါ် မူတည်ပါသည်။

ဤ အာမခံမှုဝါဒသည် Medisave မှ အတည်ပြုလက်ခံထားသော အာမခံမှုဝါဒ မဟုတ်ပါ။

**အကာအကြယူယား<sup>1</sup>**

<b>အက်ဒီအိုမတု</b>		<b>အာမခံထားရှိသူတစုစေယာကွဲဒ် အမ်းဆံးဒ်း အက်ဒီအိုမတု (S\$)</b>
အခနးကၤ ၁	မေတးတဆထိဒိုကွဲးဝေသဆံးဒ်းမး	\$၅၀၀၀
အခနးကၤ ၂	ေရရၤညး မသနွဲးမး	\$၅၀၀၀
အခနးကၤ ၃	မေတးတဆထိဒိုကွဲးတစွဲးေဖးကကဒ်း ေဆးရံးတြဲဒ် လေးရကွဲးကွဲး ေနထိဒ်ပီးေနက ေဆးရံးတကွဲးေနပေတဒ်း (ပုဖစူပုစူလဲးဒ် အမ်းဆံးဒ်း ရက ၆၀ အထိ တစူလဲးဒ် အကာအကြယူ)	\$၂၀
အခနးကၤ ၄	မေတးတဆထိဒိုကွဲး ဒိုပမဟုတု နမကနးပုဖစူေဖးကကဒ်း ေဆးရံးတြဲဒ် လေးရကွဲးကွဲးေနထိဒ်ပီးေနက ကနးမာေရးပုပနးေကဒ်းေစရန အက်ဒီအိုမတု (ပုဖစူပုစူလဲးဒ်)	\$၅၀ + သညး Singtel အတ္တနကဒ်းတာ တီးပုမဒ်းမး ၁GB
အခနးကၤ ၅	မေတးတဆထိဒိုကွဲး ဒိုပမဟုတု နမကနးပုဖစူေဖးကကဒ်း ေဆးရံးတြဲဒ် ၄ ရက ေနထိဒ်ပီးေနက အလုပူကိဒ် ဆံးဒ်းရံးပုခဒ်း	\$၃၀၀၀

<sup>1</sup>မတုန။ ။ ေကးေူးပူပိၤၤ အာမခံမူဝါဒအက်ီးဝေဒ်းအေသးစိတ္တဒ်ကွဲးကွဲးပုပတုကွဲးပီး  
အာမခံမူဝါဒေညးမံးဒ်းသတုတုကွဲးအား မိပုမးအသံးပူပိပါ။

**အဓိကကေံသး ထုတ္တုန ပံးပီးမးမး**

ေအာကွဲးတိုပသညး ဤအစီအစဉ်၏ အာမခံမူဝါဒစာခ်းတြဲဒ် ေတြဲဒ်ရသညး အဓိကကေံသး  
ထုတ္တုနပီးမးအေ်ပူပိ။ ဤသညး အကံးဒ်းပီးပုဖစူပီး စာခ်းတြဲဒ်ရိေသး တကယု  
ေညးမံးဒ်းသတုတုကွဲးအား မိပုမးအသံးပူပိရန အာမခံထားရှိသူအား အဟုကံးပူပိပါသညး။  
အာမခံထားရှိသူသညး ထပံၤၤ ရုးပုပေက လိုအပွဲဒ် အရညးဒ်းပုပညးမိေသး  
အဟုကံးေပးပုဂံးလိူစေယာကွဲး တိုဒ်းေြးေးဒ်းသဒ်းပါသညး။

**၁။ အရညွှန်ငှားသတ္တိကု ချပည့်မီမး**

ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့အကာအကြယည

- သည့်ည စက္ကပူိုငံသားတစုယောကုပုဖစပီးစက္ကပူတြငှ အျမဲတမုး  
 နေထိုငြ်းရသုပုဖစညီပမဟုတ အဆငုပုမငုအလုပု လုငြ်း (Employment Pass)၊  
 အလုပုငြ်း (Work Permit)၊ ရကည့် အလည့်ပတ္တာရောကုနေထိုငြ်း (Long Term  
 Visit Pass) သိုပမဟုတ ဝေ်ာငှးတကြ်း (Student Pass) တိုပကဲသိုပသ တရးဝငှ  
 စက္ကပူ သကုသေခံ စာရိက္ခာတမုးတစုကို ကိုငှဆောတ္တးသောသူ တစုီးပုဖစည့်။
- အာမခံထားရှိသူသည့် အသကု ၁၆ ဝုငှ ၈၅ ဝုစက္ကားရှိသူပုဖစပုခငှး
- ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အကာအကြယတြကု အာမခံထားရှိသူ၏ ဝေ်ာက္ကားမးသည့်  
 ကြ်းပုပုပုဝုငှ အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုတိုပမ အတည့်ပုပုလကံ့ပီး ပုဖစပီး
- ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြယတြကု  
 အာမခံငြ်းငှသည့် အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုမ အျပည့်အဝ  
 ပေးပီးပုဖစပုခငှး  
 တိုပရှိမသာလ်ငှ အာမခံထားရှိသူမ ခံစားရရှိိုငှပါသည့်။

**၂။ ဖ်က္ကိမုးပုခငှး စညးကမုးခ်ကု**

- a** စာပိုပုလိဟုပုဖစစေ၊ အီးဝေမးလိဟု သိုပမဟုတ ဆကြယုနုနုးနံပါတုပုဖငှပုဖစစေ  
 အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုအား ၇ ရကု ဆကိတံငှ သတိပေးစာပေးပုခငှးအားပုဖငှ  
 ဤ အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြယို Income မွ  
 ဖ်က္ကိမုးပုခငှးည့်။ Income မွ လကုပုဖငှ၊ စာပုဖငှ၊ ဖကု သိုပမဟုတ အီးဝေမးပုဖငှ  
 သတိပေးစာကို ပေးပိုပုလ်ငှ ထိုရကြ်း ဖ်က္ကိမုးပုခငှးသတိပေးစာကို လကံ့ရရှိပို  
 သတ္တုတပါသည့်။ သံသယကငှးရှငှးစေရနု...Income သည့် အာမခံထားရှိသူအား  
 ဖ်က္ကိမုးပုခငှးကို သတငှးပိုပုရနု တာဝနုဝတံရားမရှိပါ။
- b** အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုသည့် Income ထံသိုပ စာရးသားပေးပိုပုခငှးပုဖငှ ဤ  
 အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရှိသူ၏အကာအကြယို ဖ်က္ကိမုးပုခငှးည့်။  
 ဖ်က္ကိမုးသည့်စေပုစုသည့် အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောတ္တုထံမ ဖ်က္ကိမုးပုခငှး  
 သတိပေးစာကို Income မွ ရရှိသည့်အခ်နိုပေငှတြငှ မူတည့်ပါမည့်။
- c** အာမခံထားရှိသူသည့် Income ထံသိုပ စာရးသားပေးပိုပုခငှးပုဖငှ ဤ  
 အာမခံမူဝါဒအာကိုရို့ အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြယို ဖ်က္ကိမုးပုခငှးည့်။

ဖက်ဆီမိုးသညးဝဲနုပုသညး အာမခံထားရှိသူထံမွ ဖက်ဆီမိုးပျာဒုး သတိပေးစာကို  
Income မွ ရရှိသညးအခိနီပေဒုတြု မူတညးပါမညး။

**d** Income သုဝိပုမဟုတု အာမခံမူဝါဒကိုဒုဆောညးသညး အျာဒုးဝဲသားထားသညး  
သတိပေးစာပုဖုဒု အနညးဆံဝဲး သံဝဲးလသကိတိကွ ပေးပိပျာဒုးအားပုဖုဒု ဤ  
အာမခံမူဝါဒကို ဖက်ဆီမိုးဝဲဝိဝဲပါသညး။ အာမခံမူဝါဒဖက်ဆီမိုးပျာဒုးဝဲနုပုသညး  
အာမခံထားရှိသူ၏ အာမခံအခိနီလပီးဆံဝဲးမးမတိဒုတြု ပုဖုဝဲဒု သူ၏  
အကာအကြယူညး အာမခံအကာအကြယု၏ သက္ကမိုးကနီဝဲနုပုတြု  
ပီးဆံဝဲးပါမညး။

**၃။ သက္ကမိုးတိုးပျာဒုး စညးမံမိုးမား**

ဤစာရိက္ခာတမိုးမွာ မေတာဒုတဆထိခိုက္ခွဲဝဲကနီးမာဝဲး ဝဲရတိုအာမခံမူဝါဒပုဖုဝဲပီး  
Income သညး ဤ အာမခံမူဝါဒအား သက္ကမိုးတိုးရနီလိုအပါ။ Income သညး  
အာမခံမူဝါဒကိုဒုဆောညးအား စာပုဖုဒု ၇ ရကု သကိတိဝဲထိပေးခိကု  
ပေးပိပျာဒုးအားပုဖုဒု ဤ အာမခံမူဝါဒကို အဆံဝဲးသတုးဝိဝဲပါသညး။

အာမခံထားရှိသူ၏ အကာအကြယူတြုကု သက္ကမိုးတိုးပျာဒုး မရှိပါ။ အာမခံထားရှိသူသညး  
ဆးရရှိပါက အရညးဒုးသတုးကုပုညးမီးမး စညးမံမိုးမား သကုဝဲရာကွဲရှိသညး  
အကာအကြယူထိ ထပံဝဲလွာကွဲးဝိဝဲပါသညး။

**၄။ ဝဲပျာဒုးလဲမးမား**

အာမခံမူဝါဒကိုဒုဆောညး၏ သေဘာတူညီခိကုပုဖုဒု အာမခံမူဝါဒအား Income မွ  
အေပျာဒုးလဲမးမား ပုပိလုပုးဝိဝဲပါသညး။ ဝဲပျာဒုးလဲမးသညး အာမခံထားရှိသူ၏  
အာမခံအခိနီလအတြုးတြု ပုပိလုပုး ထိုဝဲပျာဒုးလဲမးသညး သူ၏ လကိတိညးဆဲ  
အကာအကြယူပု သကုဝဲရာကွဲမရှိပါ။

**၅။ ဝဲတုဒုးဆိမးစညးမံမိုးမားသတုးကွဲ**

**a** အာမခံထားရှိသူသညး Income အား တတုးဝိဝဲခိ အျာမနီဝဲ ဝဲပျာရမညး။ ဤ  
အာမခံမူဝါဒအကို ဝဲတုဒုးဆိမးတစ့ဆိသိုပု ဝဲပေဒုပါကွဲးဝိဝဲညး  
မညညးပုပုစုဆိဝဲဒုပုထကွဲပီး ရကု ၃၀ အတြုး မညညးအမးကိုမဆိဝဲပျာရမညး။  
အာမခံထားရှိသူသညး Income အား ပုပုစုတညးဝဲနုပုတြုစုရ် ရကု ၃၀ ထကိဝဲနာကွဲပီး  
ဝဲပျာလံဝဲ Income သညး အာမခံထားရှိသူ၏ ဝဲတုဒုးဆိမးကို ပယုတြုဒုးရှိပီး Income သညး  
မညညးဝဲတုဒုးဆိမးကိုမဆိ ပေးဝဲခိရနီ ဥပဒေအရ တာဝဲနီပါ။

**b အာမခံထားရှိသူသည်**

- i) လိမ္မော်ညွှန်းသောနည်းပုံဖြင့် မလုပ်ဆောင်ပါ။
- ii) တစ်နှစ်လုံးလုံး ဖွဲ့စည်းထားသည့် သို့မဟုတ် လိမ္မော်ညွှန်းကားထားသည့် သိလုံကုမ္ပဏီ အာမခံမူဝါဒအောက်တွင် တောင်းဆိုမေးတစ်ခုကို မျှဝေပါ။
- iii) ဖော်ပြချက်များသည် တစ်နှစ်လုံးလုံး ဖွဲ့စည်းထားသည့် သိလုံကုမ္ပဏီ တောင်းဆိုမေးတစ်ခုကို ပံ့ပိုးရန် ဖော်ပြချက်ကို မျှဝေပါ။
- iv) စာရင်းကွပ်ကဲရေးသည် တစ်နှစ်လုံးလုံး အတုပျက်လွှာသည် သို့မဟုတ် ဖွဲ့စည်းထားသည့် သိလုံကုမ္ပဏီ တောင်းဆိုမေးတစ်ခုအား ပံ့ပိုးရန် စာရင်းကွပ်ကဲရေးအား ကြားနာပိုင်ခွင့်ရှိသည့် ပုံစံဖြင့် မျှဝေပါ သို့မဟုတ်
- v) သင့် တစ်နှစ်လုံးလုံး သို့မဟုတ် သိလုံကုမ္ပဏီ ဖွဲ့စည်းထားသော မညီညွတ်ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် ထိခိုက်မှုမရှိအောင် တောင်းဆိုမေးမျှဝေပါ။

**c Income** သည် တောင်းဆိုမေးအားလုံးအား စတင်ပေးသော ဖွဲ့စည်းပုံစံဖြစ်သည်။

**d** အာမခံထားရှိသူ သို့မဟုတ် သူ၏ ဥပဒေအောက်တွင် ဖွဲ့စည်းပုံစံအား မညီညွတ်တောင်းဆိုမေးမှုကိုမဆို Income မှ မကိုးကွယ် လိုအပ်သည့် သတင်းအချက်အလက်အားလုံး၊ အစီရင်ခံစာ၊ မှုရင်းကွပ်ကဲရေးစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်း၊ အထောက်အထား၊ ဝေးဘက်ကြည့် အထောက်အထားလက်မှတ်၊ စာရင်းကွပ်ကဲရေး ( ဝေငှားချေးဘဏ်စာရင်း စာရင်းကွပ်ကဲရေးမှ အင်္ဂလိပ်စာစာရင်းသို့ ဘဏ်ချုပ်စာရင်းစာရင်းစာရင်း)၊ လိုအပ်သည့် ကမ်းကပ်ချက်များ အတည်ပြုထားမေးတို့ ပံ့ပိုးရမည်။

အင်္ဂလန်လက်ကား ထပ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါမှ တစ်ခုခု **Income** သို့ ၀၄ ရော့ကွန်ကဏ္ဍများ သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်ရေး ဝေငှားချက်များ -

- (i) [www.income.com.sg/st\\_claim](http://www.income.com.sg/st_claim)
- (ii) [pcc@income.com.sg](mailto:pcc@income.com.sg)
- (iii) 6788 6616

**၆။ ခံယူမှုများ**

ဤအစီအစဉ်အောက်တွင် မညီညွတ်အင်္ဂလန်အင်္ဂလန်အင်္ဂလန်အင်္ဂလန် **Income** မှ ဝေးချေးမှုများ ပေးသည့် အချက်အလက်များရှိပါသည်။ ဤအရာတို့ကို အာမခံမူဝါဒအောက်တွင် သတင်းစာများဖြင့် ခံယူမှုများအား ဖော်ပြထားပါသည်။ ဤအစီအစဉ်အောက်တွင် အင်္ဂလန်အင်္ဂလန်အင်္ဂလန် အောက်တွင်

စာရင်းပျစ်စုထားသည့်အရောင်း ကန့်သတ်ကွပ်ကဲ ပါဝင်သည်။ ခံနိုင်ရည်မရှိသည့်အားလုံးပါဝင်သည်။ စာရင်းအား [www.income.com.sg/stb](http://www.income.com.sg/stb) ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ အာမခံမူဝါဒစည်းမိန့်သတ်မှတ်ကြောင့် သင့် ဖုန်းဖုန်းကုသမှုပါဝင်ပါသည်။

ဤအာမခံမူဝါဒသည် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း တိုက်ရိုက်ပေးပို့မှုမဟုတ် ဩယုဂ်ကုန် ပျစ်စုထားသော ပေပေးပါကွာသော ဆုံးရှုံးမှုများ သို့မဟုတ် တာဝန်များအကြား တောင်းဆိုမှုများအား အကာအကြံပေးမည်မဟုတ်ပါ။

- a** မညီညွတ်သည့် သိရှိစွမ်းရည်၊ ပျစ်စုမှု၊ ပျစ်စုမှု
- b** အာမခံထားရှိသူမှ သူငယ်ချင်း၊ ဒဏ်ရာရအောင် တမင်ပျစ်လုပ်ချခင်း၊ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ဝေပေးမှုကင်းစင်မှု၊ နှစ်စဉ်ပျစ်စုမှု၊ သို့မဟုတ် စိတ်ပျက်စီးမှု၊ ပျစ်စုမှု၊ သို့မဟုတ် စိတ်ပျက်စီးမှု၊ ပျစ်စုမှု၊ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် ဝေပေးမှုကင်းစင်မှု၊ နှစ်စဉ်ပျစ်စုမှု၊ သို့မဟုတ် စိတ်ပျက်စီးမှု၊ ပျစ်စုမှု၊ အာမခံထားရှိသူ၏ ဥပဒေအင်အားကင်းစင်မှု၊ လူပုဂ္ဂိုလ်၊ ရန်ပုံငွေပေးပို့မှု၊ ကိုယ်လက်ကိုင်ကုန်ကြမ်း၊ တမင် ပျစ်လုပ်မှု၊ သို့မဟုတ် ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် အားပေးမှု၊ (သူသည့် လူအသက်ကြို ကယ်ယူမှု၊ ဆက်စားမှု၊ ချခင်းမရှိခြင်း)
- c** အရက် သို့မဟုတ် မူးယစ်ဆေး၏ သက်ရောက်မှု၊ သို့မဟုတ် လမ်းမှားမှား
- d** ကိုယ့်ဝန်၊ ကေလေးမြေးချင်း၊ ကိုယ့်ဝန်ကုသမှု၊ ကိုယ့်ဝန်ကုသမှု၊ သို့မဟုတ် ရုံးပေးကြေးမိန့်အားလုံး သို့မဟုတ် ဤ အချခအေအနမ်းမှ ပျစ်စုပေးသည့် ဝေဆုံးချခင်း
- e** စိတ်ပျက်စီးမှု၊ ပျစ်စုမှု၊ သို့မဟုတ် စိတ်ပျက်စီးမှု၊ ပျစ်စုမှု
- f** လိင်ဆက်ဆံမှုအားပေးမှု၊ ကူးဆက်သော ရောဂါကူးဆက်မှု၊ လူ ခုခံအားကင်းဆုံး၊ ဗီဇရပ် (HIV) သို့မဟုတ် ခုခံအားကင်းဆုံး၊ ရောဂါ (AIDS ) အပါအဝင် HIV ဝေပေးမှု၊ မညီညွတ်သည့် ဖမ်းဆီးမှု၊ သို့မဟုတ် သေးငယ်သောဆုံးသက်မှု၊ သို့မဟုတ် ဂုဏ်ထူးဆောင်မှု ပျစ်စုသည့်ပျစ်စု စဉ်အရောင်း မိန့်ကြမ်း
- g** ပျစ်စုပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ အောက်ဖော်ပြပါ အချခအေအန သို့မဟုတ် စတင်ပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ တစ်နှစ်ပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ ရုပ်ပုံပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု
- h** အာမခံထားရှိသူသည် လိုငွေသည့် ခရီးသည့်ပေးမှု၊ လေယာဉ် ယာဉ်ပေးမှု၊ လိုက်ပါသည့် ခရီးသည့်ပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ သို့မဟုတ် အချခအေလေးကင်းစင်မှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု
- i** အာမခံထားရှိသူသည် မညီညွတ်သည့် အချခအေအန သို့မဟုတ် ယွတ္တိပေးမှု၊ ပျစ်စုပေးမှု

(ဝေချခေထာကုဗျာဒုက္ခ မြင့်၍)

- j** အာမခံထားရှိသူသည် အားဝီရာယိုသည့် မညီညွတ်လှပွားမားကြွေဆို သုဂ္ဂိုဟုတု ဂုဏ်းစူးစမှူးလေ့လာချခင်း၊ ဝေချမေအာကြီးကျွမ်းလေ့လာချခင်း၊ ဝေချကံ့ရံမားတကုချခင်း (လူမှုပျံလှပွားသည့် နံရံမြင့်၍) သို့မဟုတ် ဆက်ီးအသံုးပျံမးပါဝင်သည့် ဝေတာထွက်ချခင်း၊ ဝေရေအာက္ခသက်ပုစာညးပါဝင်သည့် မညီညွတ်ဝေရေအာက္ခပွားမးမဆို၊ ဝေကာင်းကမ္မ ဝေလယာဉ္ဇပေပုမ္မ ခုနှင်းချခင်း၊ ဝေတာထွက်မးပါးယံပေပုမ္မ ခုနှင်းချခင်း၊ ဆက်ီးပျံဖုဒ်ညှ၍ ခုနှင်းချခင်း၊ BASE (အေဆာက္ခဦး၊ အတ္တနာ၊ တံတား၊ ဝေကာက္ခမးပါး) ခုနှင်းချခင်း၊ ဝေလထီးပျံဖုဒ်ပျံချခင်း၊ စက္မ္မဝေလယာဉ္ဇ လကုဗျာဒုက္ခခိုင်သနးချခင်း၊ ဝေလထီးခုနုချခင်း၊ ဝေလဩင်းဝေလွစီးချခင်း၊ လူအမ်းပျံဖုဒ်ဝေလေ့လွာစီးချခင်း၊ အမဲလိုကုချခင်း၊ ပျံမးစီးချခင်း၊ ပိုလိုပြု၊ ခုနုချခင်း၊ စာထဲတြု Income မွ သေဘာတူညီထားချခင်းမရှိလင့် ဝေတာထွက်ပု စက္မ္မစီးချခင်း၊ သို့ပေသာ လိုင်ငံ ဂိုကု သို့မဟုတ် နညးပျံပတစယောကု၏ ဆက်ီးဗုကမ္မးအေအကြု အးလပွံနီညှ၍အကြု ဝေဆာဩကုသေ ဝေအာက္ခါလးပွားမးမးပါဝင်၍။ မီးပံုးပံစီးချခင်း၊ ဝေရခဲ သို့မဟုတ် ဝေဆာင်းရာသီအးကစးမး၊ စက္မ္မပုိုင်ပုပုဖုဖု ခရီးဝေလမးလွာကုချခင်း သို့မဟုတ် ခရီးဗုကမ္မးလမးလွာကုချခင်းတို့တြု ပါဝင်ချခင်း
- k** မညီညွတ် အဗုကမ္မးဖက္ခပွားမး၊ စက္မ္မ၊ ဝေတာလွနုဝေရး သို့မဟုတ် မညီညွတ်အလားတူပုစုပုဆို၏ အကိ်းဆကု
- l** မညီညွတ် ဝေကလီးယားဝေလာဉ္ဇ၊ ပစာညးသို့မဟုတ် ဖြနုပစုစာညးမဆိုမ္မ ဝေရဒီယိုသတိဗုကြမး သို့မဟုတ် ထိခိုက္ခ
- m** အာမခံထားရှိသူသည် ဤအာမခံမူဝါဒအေအကြု ထိခိုက္ခဏာရမးကို ဝေရွာဩကုညှ သို့မဟုတ် ဝေတာထွက်ဆိုမးမးကို အနညးဆံုးဝေလွာဂုရနု အက်ီးအဗုကာင်းသုတြု အးထုတုးပျံလှပုချခင်း
- n** အာမခံထားရှိသူသည် အမ်းပျံညှးဝေဆိုသေ အာကာပိုင် သို့မဟုတ် စက္မ္မဟာကာပိုင်မး စီစဉ်သည့် သို့မဟုတ် ဝေဆာဩက္ခညှ မညီညွတ်ဝေရတပု၊ စက္မ္မ သို့မဟုတ် ဝေလတဟ္တဝန္တး သို့မဟုတ် ဝေလက်ထွက်ဝေရးမးတြုဆိုပါဝင်ချခင်း သို့မဟုတ် တိုက္ခစုသည့် သေဘာသဘာဝ စက္မ္မဝေရးမးတြုဝင်ချခင်း



**မသတ္တိငှာဘေးကင်းရှင်းလင်းခံကု**

သင့်၏ ကံနန်းမာရေးအာမခံလမ်းညွှန်တံအား ကြံ့ခိုင်ပြုထံမှ ဝေးကင်းစေနိုင်ပါသည်။  
သို့မဟုတ် [www.income.com.sg](http://www.income.com.sg) ကြည့် မိတ်ကူးယူနိုင်ပါသည်။

ဤထုတ်ကုန်အဖွဲ့သည် အာမခံစာခံပို၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအဖြစ် ပါဝင်ပါသည်။  
ဤအစီအစဉ်သည် သက်တမ်းရှည် သက်တမ်းရှည် ထုတ်ကုန်အဖွဲ့၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများအား  
ရှင်းလင်းစေရန်အတွက် အာမခံလက်စွဲအဖြစ် ရရှိရမည့် စာခံပိုစွဲလမ်းအား  
ရှင်းလင်းပေးနိုင်ပါသည်။ ဤထုတ်ကုန်အဖွဲ့သည် အဘဏ်အဖွဲ့အစည်းများသည် Income မှ  
ခွန်ကြေးငွေဖြင့် ထုတ်ပေးသည့် အကာအကြွယ်မှုများနှင့် ကြုံရမည့် ဝန်ထမ်းများသည်  
တိကျသောစည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ခံနိုင်ရည်မရှိသည့် ဝန်ထမ်းများသည်  
အာမခံမူဝါဒစာခံပို ဖတ်ပါ။ အာမခံမူဝါဒစာခံပို စည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ခံနိုင်ရည်မရှိသော  
အာမခံမူဝါဒကိုဆောင်ရွက်ခြင်းသည် Income တို့မှ အတည်ပြုချခံနိုင်ပါသည်။

တည့်ရဲ့ဆဲ မေတာတဆထိခိုက်မှုများနှင့် ကံနန်းမာရေးအစီအစဉ် အသစ်အစဉ်အပြောင်း  
အစားထိုးချခံနိုင်သည့် ထိခိုက်မှုစွဲစေလေ့ရှိပါသည်။ အစီအစဉ်အား ဝေးကင်းစေခြင်း  
ရရှိခြင်းအတွက် ချစ်စရာတို့နှင့်ပူးပေါင်း အစီအစဉ်အသစ် ပို၍  
ဝေငြေဖုန်းကုန်ခြင်းသည် သို့မဟုတ် တူညီသောကုန်ရိက္ခာပစ္စည်း  
အက်ဒီရှင်များနှင့်ပူးပေါင်းပါသည်။

ဤ အာမခံမူဝါဒသည် စတင် အပူးပေါင်းစေရန် အာမခံ အဖွဲ့အစည်း (SDIC) အားပေးခြင်း  
စီမံသော အာမခံမူဝါဒပိုင်ရှင်၏ ကာကြမ်းအစီအစဉ်အကြောင်း ကာကြမ်းထားသည်။ သင့်၏  
အာမခံမူဝါဒ အက်ဒီရှင်သည် အလိုအလျောက်ပေးစွမ်း သင့် ဝန်ထမ်းပေးဆောင်မှုလိုအပ်ပါ။  
ဤအစီအစဉ်အဖွဲ့အစည်းအက်ဒီရှင် အကန့်အသတ်အကြောင်း အကာအကြွယ်မှုသည်  
အက်ဒီရှင်အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း သတ္တိနှင့်ရှိသော သတင်းအချက်အလက်  
ပိုမိုသိရှိရန်အတွက် ဝက်ဘ်ဆိုက်ရှိ Income သို့မဟုတ် သို့မဟုတ် GIA/LIA သို့မဟုတ်  
SDIC ဝက်ဘ်ဆိုက် သို့မဟုတ် [www.gia.org.sg](http://www.gia.org.sg) or [www.lia.org.sg](http://www.lia.org.sg) or  
[www.sdic.org.sg](http://www.sdic.org.sg)).